

No. 4440. ARRANGEMENT BETWEEN
BELGIUM AND LUXEMBOURG
CONCERNING THE STATUS OF
FRONTIER WORKERS. SIGNED AT
BRUSSELS ON JULY 22nd, 1938¹

Nº 4440. ARRANGEMENT BELGO-
LUXEMBOURGEOIS CONCERNANT
LE STATUT DES TRAVAILLEURS
FRONTALIERS. SIGNÉ À BRUXEL-
LES LE 22 JUILLET 1938¹

TERMINATION

The above-mentioned Arrangement ceased to have effect on 30 December 1972, the date of entry into force of the Agreement between Belgium and Luxembourg for the avoidance of double taxation and the regulation of certain other matters with respect to taxes on income and fortune signed at Luxembourg on 17 September 1970,² in accordance with article 28 (3) of the latter Agreement.

Certified statement was registered at the request of Belgium on 25 March 1974.

ABROGATION

L'Arrangement susmentionné a cessé d'avoir effet le 30 décembre 1972, date de l'entrée en vigueur de la Convention entre la Belgique et le Luxembourg en vue d'éviter les doubles impositions et de régler certaines autres questions en matière d'impôts sur le revenu et sur la fortune signée à Luxembourg le 17 septembre 1970², conformément à l'article 28, paragraphe 3, de cette dernière Convention.

La déclaration certifiée a été enregistrée à la demande de la Belgique le 25 mars 1974.

¹ League of Nations, *Treaty Series*, vol. CXCI, p. 113.

² United Nations, *Treaty Series*, vol. 870, p. 167.

¹ Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CXCI, p. 113.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 870, p. 167.